

[Invitation]



**Linekong Interactive Group Co., Ltd.
2015 Annual Results
Investor Conference Call**

On behalf of **Linekong Interactive Group Co., Ltd.** (“Linekong Interactive” or the “Company”, which together with its subsidiaries, is referred to as the “Group”; stock code: 8267) cordially invites you and/or your representative(s) to join the investor conference call on **29 March 2016 (Tuesday)** in respect of the Group’s 2015 annual results.

Linekong Interactive is a leading mobile game developer and provider in the PRC with strong capabilities to self-develop games and publish licensed games. In 2014, the Group ranked tenth among all mobile game developers in the PRC. The Group provides diverse mobile games and superior gaming experiences and possesses a large game player base, with its games being published in 47 countries and regions. The Group has already established subsidiaries in Hong Kong, Korea and the United States and has launched development strategy of “community-based product”, “entertaining business” and “marketing internationalization”. Linekong Interactive was listed at GEM board of the Hong Kong Stock Exchange on 30 December 2014.

During the teleconference, Mr. WANG Feng, Chairman and CEO of the Group, together with the senior management team will give you an overview of the Group’s business and financial results of 2015 and update you on its latest business development strategies and future plans.

Details of teleconference are as follows:

Date	: 29 March 2016 (Tuesday)		
Time	: 4:15 p.m. – 5:45 p.m. (HKT)		
Dial-in Number	: <u>Country / region</u>	: <u>Local Toll</u>	: <u>Toll Free</u>
	Mainland China	95040-263-263	4006-808-263 <i>(limited to fixed-line)</i>
	Hong Kong	+852-3013 5051	800 906 990
	Taiwan	+886-(0)2- 8793 3564	-
	Singapore	+65-6622 0840	-
	US	+1-669-231 7047	18552787717
	Korea	+82-(0)2-3483 6664	-
	Other country/region	+86-572-2760263	-
Participant PIN Code	: 6505 2023		
* Please note that the teleconference will be conducted in Mandarin.			

For confirmation, please fill in the attached reply slip and fax to Amy Chiu / Louise Ye of iPR Ogilvy & Mather at +852 3170 6606. For immediate enquiries, please call +852 2136 6185.

Reply Slip

- Yes. I will join the investor conference call on **29 March 2016 (Tuesday)**.
 No. I will not join the investor conference call.

Name : _____ Company : _____

Title: _____ Tel : _____

Email : _____ Fax : _____

【邀請函】



藍港互動集團有限公司
二零一五年全年業績公佈
投資者電話會議

藍港互動集團有限公司（「藍港互動」或「公司」，連同其附屬公司統稱「集團」；股份編號：8267）誠邀閣下或閣下之代表出席于二零一六年三月二十九日（星期二）舉行之二零一五年全年業績公佈的投資者電話會議。

藍港互動為中國領先的手機遊戲研發商及發行商，具備雄厚的遊戲自主研發能力及代理遊戲發行能力，於二零一四年位列中國手機遊戲研發商第十位。集團提供多樣化的手機遊戲及卓越的遊戲體驗，擁有龐大的玩家群體，遊戲已發行至 47 個國家及地區。集團已在香港、韓國及美國成立全資子公司，並提出產品社區化、業務娛樂化及市場國際化的發展策略。藍港互動於二零一四年十二月三十日於香港聯合交易所創業板上市。

於會議上，集團主席兼首席執行官王峰先生聯同高級管理層將為各位回顧藍港互動二零一五年全年業績，以及闡述集團之最新業務發展策略和未來計劃。

投資者電話會議詳情如下：

日期	： 二零一六年三月二十九日（星期二）		
時間	： 下午四時十五分至五時四十五分（香港時間）		
撥入號碼	： 國家及地區	當地接入號	免費電話
	中國大陸	95040-263-263	4006-808-263（只限固話撥入）
	香港	+852-3013 5051	800 906 990
	台灣	+886-(0)2-8793 3564	-
	新加坡	+65-6622 0840	-
	美國	+1-669-231 7047	18552787717
	韓國	+82-(0)2-3483 6664	-
	國際其它地區	+86-572-2760263	-

電話會議密碼： 6505 2023

* 電話會議將以普通話進行。

為確認出席，請填妥回條並傳真至+852 3170 6606 予 iPR 奧美公關 Amy Chiu / Louise Ye。查詢請致電 +852 2136 6185。

回 條

- 本人將參與於二零一六年三月二十九日（星期二）舉行之投資者會議。
- 本人未能參與。

名稱：_____

機構：_____

職銜：_____

電話：_____

電郵：_____

傳真：_____